
 

 

Voel skole 
Datoer for kommende møder (Ordstyrer, kage):  

2021: Tirsdag den 7. december (Trine), 

2022:mandag den 10. januar 2022 (på Langsø), tirsdag den 1. marts, tirsdag den 29. 

marts, mandag den 2. maj, tirsdag den 7. juni. 

Tilstede: Alle 

 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde 7 december kl. 19-20.30  

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 1 (15 min) 

 

Meddelelser 

Fra formanden:  

Fra ledelsen: 

Fra undervisning/fritidsdel: 

Øvrige meddelelser: 

 

Besøg af elevrådet fra kl. 19-19.45 

 

Coronasituationen, Tine orienterer 

bestyrelsen og vi orienterer løbende 

på AULA. 

Hvis det er Omikron, er der pt. særlig 

opmærksomhed og bevågenhed. 

Ledelsesoverdragelse – Henrik vender 

tilbage lige efter nytår. Der er lavet et 

overdragelsesdokument fra Tine til 

Henrik, så der er en form for dagbog 

fra de sidste halve år. 

Tine skriver et ”god jul og godt 

nytårsbrev” til skolens børn og 

forældre. 

Fra undervisningsdelen: skolen har 

haft juleklippedag, hvor hele skolen 

emmede af god stemning. 

   



 

Der har været bedsteforældredag i 

SFO, hvilket også var to gode 

eftermiddage. 

Der har været en fællessamling 

allerede og vi håber på at holde to 

mere.  

Mange klasser har også afholdt 

forældresamtaler i de sidste 

måneder. 

Personalet har travlt, men møder 

glade på arbejde hver dag. Personalet 

har også været glade for Tine som 

afløser for Henrik. 

Pkt. 2 Se hjemmesiden for Voel skole Kort punkt om liv på hjemmesiden. 

Dejligt at der er kommet liv på vores 

hjemmeside. Tine gennemgår 

hjemmesiden med bestyrelsen. 

Pkt. 3 Besøg af elevrådet: emne: Fællesskab 

Se vedhæftede dok. Omkring oplægget. 

Liv og Sebastian fra elevrådet 

fremlægger, hvad de har arbejdet 

med omkring fællesskab i elevrådet. 

Der var ønsker om flere fællesskaber 

på tværs af klasserne, fælles ture og 

ture ud af huset. 

Eleverne ønsker også længere pauser, 

gårdvagterne må gerne lege med. De 

ønsker også nye ting til legepladsen, 

hvor nogle af tingene er købt ind 

allerede. 

Legepatruljen bruges mest af pigerne, 

skal vi tænke over tilbud til drengene, 

skal femte klasse være med i 

legepatruljen? 

Arbejde med dårlig taber/dårlig 

vinder begrebet. 

Slides vedlægges referatet. 

Der bliver arbejdet videre i 

personalegruppen og ledelsen 

Pkt. 4 Brochure fra fritidsdelen Præsentation af brochuren, den 

bliver sendt ind til kommunens 



 

 

layoutafdeling, så skal der laves en 

brochure og et skriv til hjemmesiden. 

Teksten har været igennem ledelsen 

og Klubben, så den skulle være 

opdateret. 

Bestyrelsen havde få tilføjelser, der 

bliver skrevet ind i den endelige tekst. 

Pkt. 5 Princip om Fællesarrangementer for 

eleverne i skoletiden, lejrskoleophold, 

praktik. – se vedhæftede dok.  

Kort gennemgang og kommentarer. 

Tine retter det til og sender det med 

referatet ud. 

Det kommer på næste 

personalemøde. 

Pkt. 6 Julehilsen Godkendt og sendes ud tirsdag i 

næste uge. 

Pkt. 7 Evt. Forældre har henvendt sig med 

bekymringer omkring 

personalesituationen. Tine orienterer 

løbende omkring de aktuelle sager og 

skolens prioriteringer. 

Maj er mødeleder næste gang. 

Næste møde: 10. januar på Langsøskolen 

Mødeleder? 

Fælles bestyrelsesmøde i det 

forpligtende fællesskab. Den første 

time er fælles og derefter køres egen 

dagsorden. 

Anbefaling om at besøge 

Langsøskolen for kommende elever. 
 


